
                                                                                                                                    Gliwice, 08.02.2022 

 

 

 

 

 

       Szanowny Pan 

       Adam Neumann 

                                                                                                           Prezydent Miasta Gliwice 

  (drogą elektroniczną) 

 

 

Zwracam się z gorącą prośbą o odpowiedź na następujące pytanie: 

1. Kiedy jest przewidywany termin doprowadzenia terenu do stanu pierwotnego i użytkowego 

przez Mieszkańców naszego Miasta? 

Dziękuję za odpowiedź na moje pytanie. 

 

 

 

 

 

 

 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

                                                                                                                         Gabriel Bodzioch 

                                                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 

 





 

 

 


